



Protokoll

2025-08-11

Närvarande: Sven-Erik, Hans, Hans-Erik, Mia, Robin, Emma, Roger, Stefan, Miti och Åke.

63. Sven-Erik hälsade välkommen till höstens första samling och förklarade mötet öppnat.
64. Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna.
65. Kassarapport. Vår behållning är nu 133 003 kr. Från Harefjordens FVOF har vi fått den årliga avgiften för båtrampen, 2000 kr, och även det utlovade bidraget till bryggan, 20 000 kr. Midsommarfirandet gav en förtjänst efter utgifter på 4 270 kr och på loppisrallyt fick vi in 2 045 kr. Invigningen av bryggan medförde en utgift på 2 691 kr och det var i enlighet med vår planering.

Beslutades att föra över ytterligare 20 000 kr till konto hos SBAB. Den upplupna räntan där under året är 935 kr.
66. Bygdebladet. Redaktionsgruppen har en hel del material till nästa nummer. Brytdatum för artiklar mm är 24/8. Sven-Erik skriver om Lövenborgskorset. Fototävlingen ska redovisas i detta nummer och en del om bryggprojektet. Inget har kommit om kyrkovalen som sker nu i höst.
67. Utvärdering aktiviteter.
 - A. Invigningen av bryggan blev en mycket trevlig dag med dragspelsmusik, bandklippning och tal av kommunalråd Markus Bäckström, korv, kaffe mm. Ca 50 personer var närvarande och vi får mycket beröm för arbetet. Vi ser att det kommer en del besökande till bryggområdet.
 - B. Midsommar. Fungerade mycket bra. Vi var många från byalaget som engagerade sig. Önskemål att det finns en separat utfart. Sven-Erik pratar med Sören och Finn Börjesson om detta. Kan vi få till pilkastning även då. Mia kontaktar Herrgårdsgymnasiet om ett nytt chokladhjul.
 - C. Loppisrally. Fungerade bra, men det behövs mer grejer till nästa år. Pilkastningen var populär. Verksamheten under året har hittills fungerat mycket bra.

68. Projekt bryggan. Nästa år försöker vi få flytbryggan på plats. Sven-Erik har mailat Markus Bäckström om behovet av ett dass. Åke tar upp frågan med församlingsrådet.
69. Kilaön. Ön har inte besökts under sommaren. Hans-Erik tar tag i detta och meddelar när det blir utflykt till ön.
70. Skylt koleragraven, se bilaga. Tomas Jansson har skickat ett förslag till ny skylt. Mia tycker att texten ska justeras lite genom omflyttning av stycken. Vi tar ansvar för skylten och ser till att den kommer på plats. Mia kontaktar Tomas om detta. Robin kopierar upp de kartor som vi fått av Tomas. Åke bjuder in Tomas till ett styrelsemöte för att berätta om ön.
71. Föreningsmässan, se bilaga. Säfte kommun bjuder in föreningar i kommunen till en mässan där man får visa upp sin verksamhet. Föreningarna ska själva ta fram material att visa. Mässan är den 18/10. Vi beslutade att inte delta.
72. Temaveckor, se bilaga. Vi har också fått en inbjudan att medverka i temaveckor på biblioteket. Vi beslutade även här att inte delta.
73. Bygdemedel, se bilaga. Länsstyrelsen i Västra Götaland har under vissa förutsättningar beviljat oss pengar ur Vänerens Regleringsfond. Det är kul att vi behandlats positivt, men kan i nuläget inte använda dessa pengar, högst 16 000 kr. Vi låter handlingen ligga tills vidare.
74. Info-skyltar Kila: Förslag att sätta upp ett på skyltar ca 2 x2 m på strategiska ställen. Innehåll karta med bl. a: von E, Bygdegårdar, Bryggan, Kyrkan, Badplatser, Kilaön, Kilavallen. Vi funderar vidare över vintern och tar upp detta vid några tillfällen.
75. Planerade möten: 15/9, 13/10, 10/11 och 15/12.
76. Övriga frågor: A. Fototävlingen. Den måste avgöras nu. Kalle och Arne beslutar om vinnare. Segraren får en förstoring av sin bild från Mannes foto.
- B. Sponsorer till bryggan gicks igenom. Skyltar kommer nu att göras.
- C. Båthuset: Stefan lovar att ta tag i det under närtid.
- D. Det blir rally på västra sidan av Summeln den 4/10.
- E. Hjärtstartare. Föreslogs att byalaget har en hjärtstartare. HLR-utbildning diskuterades. Vi tar upp ämnet på nytt.
77. Mötet avslutades.

Åke Broström
sekreterare